聖誕的真義,歡樂的時節, 我們聽到男女孩們笑 聲的奇妙.記憶多珍貴,隨時光流轉, 鐘聲響遍世界,帶來聖誕的真義.

The spirit of Christmas, the season of joy, the wonder we hear in the laughter of ev'ry girl and boy, the mem'ries we treasure, time after time, all over the world bells are ringing, bringing to life the spirit of Christmas.

霜雪封滿窗戶,槲寄生樹和糖果棒, 冬青樹枝雪花,祖母出名的干果蛋糕. 點火爐,裝飾聖誕樹, 把愛與親友分享.

Frosted window panes, mistletoe and candy canes, holly snowflakes, grandma's famous fruit cakes, light the fire, trim the tree, share the love of friends and family,

聖誕的真義,歡樂的時節, 我們聽到男女孩們笑 聲的奇妙.記憶多珍貴,隨時光流轉, 鐘聲響遍世界,帶來聖誕的真義.

The spirit of Christmas, the season of joy, the wonder we hear in the laughter of ev'ry girl and boy, the mem'ries we treasure, time after time, all over the world bells are ringing, bringing to life the spirit of Christmas.

乘雪車,買禮物,把聖誕襪裝滿, 音樂,星光,南瓜餅和聖誕咭,燭光, 聖善夜, 慶賀耶穌基督降生.

Sleigh rides, shopping, filling up the stockings, music, shining stars, pumpkin pie and Christmas cards, candlelight, holy night, celebrate the birth of Jesus Christ.

聖誕的真義,歡樂的時節, 我們聽到男女孩們笑 聲的奇妙.記憶多珍貴,隨時光流轉, 鐘聲響遍世界,帶來聖誕的真義.

The spirit of Christmas, the season of joy, the wonder we hear in the laughter of ev'ry girl and boy, the mem'ries we treasure, time after time, all over the world bells are ringing, bringing to life the spirit of Christmas.

The Spirit of Christmas 聖誕的真義

And we'll never let our hearts forget...God gave us the greatest gift in Jesus. He is the reason.

聖誕的真義,歡樂的時節,我們聽到每男女孩們 笑聲的奇妙.記憶多珍貴,隨時光流轉, 鐘聲響遍世界,整個世界都相信, 整個世界都歌唱,帶來聖誕的真義.聖誕快樂!

The spirit of Christmas, the season of joy, the wonder we hear in the laughter of ev'ry girl and boy, the mem'ries we treasure, time after time, all over the world bells are ringing, all over the world, we're believing; all over the world, choirs are singing, bringing to life, the spirit of Christmas, the spirit of Christmas, the spirit of Christmas. Merry Christmas!